
Zápis ze zasedání VR chemické sekce 

a rady programu PROGRES Q46 Chemie 

dne 9. 1. 2020 

 

Přítomni:  Prof. Němec, doc. Bosáková, prof. Čejka, prof. Hodek, dr. Kotvalt, 
doc. Jindřich, doc. Kubíček, doc. Martínková, prof. Obšil, 
doc. Šmejkal, prof. Štěpnička, doc. Veselý,   

Omluveni: doc. Nesměrák 

 
 
1. Kontrola zápisu 
 

VRS diskutovala zápis ze zasedání VRS ze dne 12. 12. 2019 
 

Usnesení: Zápis byl schválen jednomyslně. 

 
 
2. Potvrzení výsledků hlasování per rollam  

 
V souladu s ustanovením čl. 2 odst. 10 Jednacího řádu Vědecké rady PřF UK (dále 
jen „VRF“) byla dne 17. 12. 2019 z rozhodnutí proděkana rozeslána členům VRS 
k posouzení písemnou cestou (per rollam) následující žádost, k jejímuž projednání 
nebylo účelné svolávat zasedání VRS: 
 
‒ Zařazení přiložených projektů do soutěže STARS pro rok 2020. 

 
Stanovená lhůta pro hlasování per rollam byla od 17. – 23. 12. 2019, poslední hlas byl 
zaznamenán 20. 12. 2019.  
 
Hlasování: 

Počet členů VRS s právem hlasovat: 12 
Počet kladných hlasů: 12 
Hlasování se zdrželi: 0 
 

Návrh byl schválen všemi členy VRS s právem hlasovat.  

 

Usnesení: Vědecká rada chemické sekce schválila (veřejné hlasování: 12:0:0) 

hlasování per rollam.  

 

  



3. Pedagogické záležitosti 
 

‒ Návrh na jmenování nehabilitovaného školitele doktorských studentů 

doktorského studijního programu Fyzikální chemie 
 

Garant doktorského studijního programu Fyzikální chemie prof. RNDr. Tomáš 
Obšil, PhD., navrhuje nově jmenovat nehabilitovaného školitele doktorských studentů 
Mgr. Michala Mazura, Ph.D., pracovníka katedry fyzikální a makromolekulární 
chemie. 
 

Usnesení: Členové VRS schválili návrh jednomyslně. 

 

‒ Hodnocení vzdělávací činnosti na jednotlivých katedrách v akademickém 

roce 2018/2019. 
 

Podklady od vedoucích kateder budou prod. Němcem zaslány doc. Martínkové, která 
připraví souhrnný výstup. 
 

Závěr: Členové VRS vzali informace na vědomí. 

 

‒ Postdoc projekty a hostující profesor 
 

Proděkan Němec informoval o termínu pro předání projektů pro pobyt postdoků  
a hostujícího profesora do 13. 1. 2020 a zahájil diskuzi na toto téma. Vedoucí kateder 
zašlou konečné návrhy projektů proděkanovi do 10. 1. 2020. 
 

Závěr: Členové VRS vzali informace na vědomí. 

 
 
4. Věda a výzkum 

 

‒ Projekt PROGRES – rozdělování finančních prostředků 
 

Proděkan Němec zahájil diskuzi k mechanizmu rozdělování finančních prostředků 
projektu PROGRES na rok 2020. Členové VRS byli seznámeni s možnostmi a podklady 
pro rozdělování finančních prostředků projektu PROGRES. VRS se shodla na bodech, 
které budou prezentovány při dalším fakultním projednávání. 
 

Závěr: Členové VRS vzali informace na vědomí. 

 
‒ Členové vědecké rady byli informování o termínu odevzdání SVV projektů 

do konce ledna 2020.  

‒ prof. Štěpnička informoval o potřebě podání zprávy k projektu UNCE a požádal 
doc. Bosákovou a doc. Jindřicha o dodání příslušných podkladů.  

 

Závěr: Členové VRS vzali informace na vědomí. 

 



5. Provozní záležitosti 
 
‒ Kapitálový rozpočet pro rok 2020 

 

Byla zahájena diskuze ke kapitálovému rozpočtu pro rok 2020. Proděkan Němec 
informoval o schůzce ke kapitálovému rozpočtu se zástupci OSBI, která se bude 
konat 10. 1. 2020. Požádal vedoucí kateder o urychlené zaslání podkladů 
k jednání. 

 

Závěr: Členové VRS vzali informace na vědomí. 
 
 
‒ Proděkan Němec upozornil na změnu platových tříd a požádal vedoucí kateder 

o zpracování NL pracovníkům, kterých se toto opatření týká, do 15. 1. 2020. 

‒ Členové VRS byli informování o možnosti nominace do předsednictva TAČRu 
a byli požádáni o zaslání případných nominací. 

‒ prod. Němec informoval členy VRS o plánované instalaci zásobníku na kapalný 
dusík. Byly diskutovány dvě varianty realizace (pronájem nebo nákup zařízení). 
Členové VRS se předběžně shodli na pronájmu zařízení. 

 

Závěr: Členové VRS vzali informace na vědomí. 

 
 
6. Zprávy z KD 

 
‒ prod. Němec informoval o letošních nominacích na cenu Donatio Universitatis 

Carolinae. Na základě rozhodnutí KD bude odeslána jediná nominace za PřF, 
a to ze sekce geologie (prof. Jehlička). Členové VRS v následné diskuzi 
vyjádřili názor, že nominace za fakultu by měli obsahovat více kandidátů. 
Tento názor VRS bude prod. Němec prezentovat na nejbližším zasedaní KD. 

‒ Členové VRS byli informování o možnosti nominací na Hlávkovu cenu 
za významnou publikaci v roce 2019 – termín do 15. 1. 2020 

‒ Členové VRS byli informování o vznikající sebeevaluační zprávě PřF pro RUK. 
 

Závěr: Členové VRS vzali informace na vědomí. 

 

  



7. Různé 
 

‒ Doc. Bosáková informovala o rozeslání plánu pro reakreditace programů KATA 
všem vedoucím kateder. Doručené připomínky budou zapracovány a odevzdány 
do 15. 1. 2020.  

‒ Doc. Šmejkal informoval o didaktické spolupráci univerzit v rámci aktivit 4EU+ 
a přislíbil vedoucím kateder zaslání materiálů k této spolupráci.  

 
Závěr: Členové VRS vzali informace na vědomí. 

 
 

 

Další jednání VRS se budou konat v zimním semestru 2019/20:  

13. 2. 2020. 

 

 

 

 

 
Zapsala: Ladislava Dvořáčková   Schválil: prof. RNDr. Ivan Němec, Ph.D. 


